
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora W³adys³awa Ortyla

na 65. posiedzeniu Senatu
w dniu 17 listopada 2010 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Szanowny Panie Ministrze!
Zwracam siê do Pana Ministra w sprawie dotycz¹cej zapowiadanego w ubieg³ym roku przez minister-

stwo wniosku o wpisanie drogi ekspresowej S19 na listê Transeuropejskich Sieci Transportowych.
Moje zaniepokojenie wywo³a³ fakt przesuniêcia realizacji projektu budowy drogi S19 (w tym odcinka

Rzeszów – Barwinek) do roku 2020. Informacja ta zosta³a przekazana na spotkaniu ministrów krajów
œrodkowoeuropejskich i ba³tyckich w £añcucie. Pragnê zwróciæ uwagê, ¿e nie skreœlono projektu budo-
wy S19 z listy indykatywnej PO „Infrastruktura i Œrodowisko” na lata 2007–2013.

Dziœ wdra¿anie tego projektu jest maksymalnie spowolnione, a informacja o budowie tej drogi do
2020 r. jest du¿ym zaskoczeniem i napawa niepokojem. Przesuniêcie terminu realizacji projektu o piêæ
lat bez wskazania potencjalnego Ÿród³a finansowania oznacza w³aœciwie zaniechanie tego nie na kilka,
a na kilkanaœcie lat. Taka informacja mo¿e tak¿e wp³yn¹æ na decyzjê Komisji Europejskiej w sprawie
wpisania tej drogi na listê TEN-T. Panie Ministrze, przyj¹³em tê wiadomoœæ z du¿ym niepokojem, podob-
nie jak praktycznie wszyscy mieszkañcy Podkarpacia.

Kwestiê tê podnosi³em w moim oœwiadczeniu z listopada 2009 r. Dziœ, po otrzymaniu takich infor-
macji, jeszcze raz pytam Pana Ministra o tê sprawê i proszê o przes³anie wniosku rz¹du, jaki w tej spra-
wie zosta³ skierowany do Komisji Europejskiej. Proszê tak¿e o przekazanie informacji na temat
terminów realizacji poszczególnych etapów budowy drogi S19.

Z powa¿aniem
W³adys³aw Ortyl


